
Foreldrearbeidsutvalget (FAU) 

 Fjellsdalen skole 

18.09.2023 

Tidspunkt: 19.00 – 20.30 Sted: Personalrommet (2. etg) 

Innkalt av: Solveig W Eriksen 

Ordstyrer: Solveig W Eriksen Referent: Bente Krakhellen 

Innkalt: 

 

 

  

1. trinn (3 rom): Eva Skotheim, Morten Rougne 

2. trinn (3 rom): Henrikke Helland, Ina Therese Birkeland, Thao Dang Terfort 

3. trinn (2 rom): Bente Krakhellen, Torunn Rosenberg Aulie 

4. trinn (3 rom): Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit, Mette Didriksen  

5. trinn (3 rom): Georg Gundersen, Korina Kvinge Kjeseth, Anne Mari Høgseth 

6. trinn (2 rom): Kristine Eidesen 

7. trinn (3 rom): Hallgrim Hals, Linda Kristin Teigland, Trond Gulbrandsøy 

Rektor Olav Solvang  

Meldt forfall: 

Vara: 

Anne Mari Høgseth, Trond Gulbrandsøy, Karina Eltvik 

  

Referat 
 

Saksnr. Sakstittel 

1.  Velkommen - presentasjonsrunde 

v/ Solveig W Eriksen 

Tanker rundt det å være FAU representant. Runde rundt bordet. 

Solveig informerte om FAU (lovpålagt og regulert i Opplæringsloven) og FAUs mandat 

hvor målet er å gi foreldrene reell medvirkning i skolens virksomhet og utvikling.  

Saker som omhandler enkeltelever, mobbing, behov for tilpasning etc. skal ikke 

behandles i FAU. FAU-representantene oppfordres likevel til å rådføre seg i FAU dersom 

man får henvendelser/spørsmål fra foresatte på trinnet sitt. FAU- representantene ble bedt 

om å melde seg inn i FAU Fjellsdalen sin Facebook gruppe.  

2.  Info fra rektor 

Informasjonssak v/ Olav Solvang 

• Mette er fremdeles sykmeldt. Olav informerte om at han er fungerende rektor i 

hennes fravær.  

 

• En opplevelse av at det har vært en god oppstart på skoleåret. Elevmiljøet virker 

å være godt. Etter hvert som tiden går avdekkes behov som må følges opp og her 

viser han til PALS som rammeverk for skolens arbeid med miljøet.  

 

• Trivselsleder-kurs (TL) er avholdt. Fjellsdalen var den skolen som hadde flest 

elever på kurs. Det er også voksne ute som skal bidra i TL-lekene for å prøve å 

motivere og legge til rette for trygge rammer og støtte de unge TrivselsLederne. 

 

• Informerte om at skolen har fått noe kritikk etter at 1. klasse startet og at 

uteområdet ikke var så fint om man kunne ønske. Arbeidet bak skolen har stått 

uferdig lenge. Planen er at det skal bli et amfi der. Foreløpig tid for oppstart av 

arbeidet er satt til november 2023.  



Saksnr. Sakstittel 

• Tok opp at det er noen utfordringer med trafikkbildet. Det er for mange foreldre 

som kjører barna inn til skolen selv om dette ikke er tillatt uten særlig tillatelse.  

Rektor minner om hjertesonene og hensikten med disse. Skolen har vært i 

kontakt med kommunen og bedt om at buskene langs veien klippes slik at det blir 

mer oversiktlig.  

 

• Fanen «Råd og Utvalg» på skolens hjemmeside der FAU sine referat blir 

publisert var falt ut gjennom sommeren. FAU-leder gjorde rektor oppmerksom 

på det etter skolestart og det er nå rettet opp i og siden er tilbake.  

 

• På spørsmål fra FAU om rommene til 1. trinn er pusset opp svarte rektor at 

skolen har kjøpt inn noe ny innredning til 1. klasserommene. 

 

• På spørsmål fra FAU gjorde rektor rede for bruk av spisetiden til elevene. Det er 

flere foreldre som har spilt inn at de synes det er for mye bruk av skjerm. Rektor 

følger opp med lærerne hvordan spisetiden er lagt opp på de ulike trinnene og 

kommer tilbake til FAU.  

 

• Innspill fra FAU at den generelle skoleruten som ligger på Fjellsdalen sin 

nettside er feil. Rektorene har ikke mulighet for å redigere. 

o 2. januar: står at SFO er stengt – ER ÅPEN 

o 26. januar står at SFO er stengt – ER ÅPEN 

o Påskeferie og Juleferie: står at SFO er åpen – ER STENGT 

FAU mener at dette er problematisk og ber om at rektor tar dette opp med i 

kommunen. Foreldre med barn på SFO er informert om åpningstider via 

ranselpost.  
3.  Konstituering - valg av representanter til styret og andre roller 

v/ Solveig W Eriksen / alle 

 

FAU-styret (skal meldes inn til Brønnøysundregisteret) 

• FAU-leder: Solveig W Eriksen (ikke på valg) 
• Nestleder: Mette Didriksen (på valg) ble valgt 
• Styremedlem/referent: Bente Krakhellen (på valg) ble valgt 
• Styremedlem/kasserer: (på valg) Linda Kristin Teigland ble valgt 

 

Andre roller i FAU som må velges: 

• Repr. til skolens SU x 2: FAU-leder Solveig W Eriksen + nestleder Mette 

Didriksen 

• Innkjøpsansvarlige x 3: Georg Gundersen, Henrikke Helland og Morten Rougne. 

• Ansvarlig for foreldrearrangement x 2 (holdes på vårparten): Eva Skotheim + 

Kristine Eidesen 

• Baseledere for TV aksjonen x 2: Bente Krakhellen + Solveig W Eriksen. I tillegg 

deltar Korina, Eva, Ina, Kristine, Georg (tidlig vakt) 22.10.23. 

• Samarbeidsutvalg FAU/SFO x 2: Torunn Rosenberg Aulie, Thao Dang Terfort, 

og Ina Therese Birkeland. 

4.  Gjennomgang av vedtekter og branninnstruks 

Informasjonssak v/ Solveig W Eriksen 

Viktig at alle i FAU setter seg inn i branninstruksen for skolen. Den er utsendt på e-post 

til nye FAU medlemmer + at den ligger i Spond under fanen «Filer». Spesielt viktig når 

vi har arrangement som Disco etc. Solveig informerte videre om at det er ca. 10 FAU 



Saksnr. Sakstittel 

møter i året. Gikk gjennom FAU sine vedtekter (Utsendt til nye medlemmer + ligger i 

Spond under Fil-fanen) og årshjulet.   
5.  Økonomi – bidrag fra FAU til klassekasser 

Diskusjonssak v/ Solveig W Eriksen 
 
Det var en runde blant FAU-representantene på hvordan bidrag fra FAU til klassene kan 

gjøres. Det er ikke snakk om store summer og pengene skal ikke gå til å dekke ordinær 

drift. Utstyr til drift er et kommunalt ansvar. Pengene fra FAU skal komme elevene 

direkte til gode. Rektor foreslo at pengene kunne brukes på et kulturelt arrangement som 

alle kan delta på. Et annet forslag er at hver klassekasse får en sum som elevene kan 

komme med ønsker på hvordan kan brukes. Det kan f. eks brukes til innkjøp av baller, 

hoppetau etc. Det ble ikke konkludert i saken og den følges opp på neste møte.   
6.  Eventuelt 

v/ alle 
• Innspill til SFO. Torunn informerte om arbeidsgruppen som består av 

representanter for FAU og SFO. Arbeidsgruppen skal fortsette sitt arbeid også 

dette skoleåret. Torunn informerte om hvilke saker de har hatt fokus på og ber 

om at innspill til SFO gis til FAU- representantene som kan bringe de videre.  

  
• Det kom innspill om at FAU bør se på vedtektene sine og vurdere om det er 

behov for justeringer/ endringer. Det er meldt behov for å si noe om hvor lenge 

det er ønskelig at FAU-representanter sitter for å sikre kontinuitet. Det er også 

meldt om behov for å se på oppgaveporteføljen til FAU for å vurdere om det er 

de riktige sakene/oppgavene som blir prioritert. Saken følges opp på et senere 

møte.  

 

• 17. maikomite for 2024. Det er ikke etablert en 17. maikomite fra 5. trinn. 

Kristine Eidesen og Bente Krakhellen som hadde ansvar for gjennomføring av 

17. mai i år kan bidra med innspill på organisering av arbeidet etc. dersom det er 

ønskelig.   
 Godkjenning av referatet 

 

Til godkjenning i oktober møtet. 

 

Signatur:  

 


